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serie A N.° 1483495 

Segu_ndo.- Por razóns de urxencia, dar conta do acordo á comisión informativa correspondente para os 
efectos do previsto no artigo 126.2 do RD 2568/1986 de 28 de novembro polo que se aprobou o Regulamento 
de Organización, Funcionamento e Réxime Xurídico das Corporacións Locais (ROF).- 

E, non habendo máis asuntos que tratar, pola Presidencia dase por rematada a presente sesión, sendo 
as vinteunha corenta horas da data fixada no encabezamento, en proba de todo o que, se extende a presente 
acta, que se ínscribiu no Libro dende a volta do folio núm. 9 do Papel Timbrado da Comunidade Autónoma de 
Galicia, Serie A n° 1483492 ata o folio núm. 12, Serie A n° 1483495, de todo o que, como Secretaria, DOU 
FE.- ~~ OA DE &fl 
XAIME REI BARREIRO 

S RETARIA XERAL 

SESIÓN EXTRAORDINARIA CELEBRADA POLO PLENO DO CONCELLO O DIA 2 — 
OUTUBRO - 2006 
ORDE DO DIA 

ASUNTO ÚNICO: POSICIONAMENTO DOS DIVERSOS GRUPOS POLÍTICOS QUE FORMAN A 
CORPORACIÓN MUNICIPAL ANTE ANUNCIO POR PARTE DE FOMENTO 
DE SOMETER A INFORMACION PUBLICA AS POSIBLES VARIANTES DE 
CIRCUNVALACIÓN DE REDONDELA-BOLETÍN OFICIAL DE 07/08/06. 

Na Casa do Concello de Redondela, sendo as nove horas do día dous de outubro de dous mil seis, 
baixo a Presidencia do Sr. Alcalde, D. XAIME REI BARREIRO e a asistencia dos/as Sres./as Concelleiros/as: 
D. EDUARDO JOSÉ REGUERA OCAMPO, D. EMILIO GONZÁLEZ IGLESIAS, D'. LAURA LAGO 
ALLER, D‘. MÓNICA CARREIRA COUÑAGO, D‘. MARIA ALBINA REBOREDO SURIS, D. CARLOS GONZÁLEZ FERNÁNDEZ, D’. FRANCISCA CANAL GÓMEZ, D. JUAN TIZÓN CABALEIRO, D. ANTÓN DÍAZ MOURELLE, D'. M' DEL CARMEN AMOEDO DASILVA, D. JAIME DARRIBA VILAS, 
D‘. CECILIA PÉREZ ORXE, D. ALEJANDRO BASTOS FERNÁNDEZ, e D. MANUEL PÉREZ PARDO, 
tamén asistiu o Sr. Interventor Xeral do Concello D. MODESTO SOLLA SANZ, actuando como Secretaría a 
Secretaria da Corporación DONA. ANA BEGOÑA MERINO GIL, constitúese o Pleno do Concello, en sesión 
extraordinaria, conforme á convocatoria a petición do Grupo Municipal do Partido Popular, e de acordo coa 
Orde do Día. 

Non asisten, excusando a súa ausencia, os/as SresJas Concelleiros/as seguintes: D. MANUEL 
IGLESIAS CARRERA, D. FERMÍN ALFAYA PAZ, D. RODOLFO PATO GARCIA, D. XOSÉ CARLOS PAZOS DOCAMPO, D’. PURIFICACIÓN SERRANO CAVIEDES, e D'. HERMINDA QUELLE FERNÁNDEZ. 

INCIDENCIAS.- 

Con carácter previo no tratamento do asunto incluído na Orde do Día, a Corporación garda un minuto 
de silencio en lembranza das víctimas da violencia de xénero.- 

A Presidencia declara aberta a sesión, en primeira convocatoria, procedéndose a trata-lo seguinte 
punto da Orde do Día.-



~ 
ASUNTO ÚNICO.- POSICIONAMENTO DOS DIVERSOS GRUPQS POLÍTICOS QUE 

FORMAN A CORPORACIÓN MUNICIPAL ANTE 0 ANUNCIO POR PARTE DE FOMENTO DE 
SOMETER A INFORMACION PUBLICA AS POSIBLES VARIANT ES DE CIRCUNVALACION DE 
REDONDELA-BOLETÍN OFICIAL DE 07/08/06.- 

ANTECEDENTES.- 

Moción presentada polo Grupo Municipal do Partido Popular de data 18 de setembro de .200'6, núm. 
Rex. de Entrada 9890, xunto coa súa solicitude para a celebración do presente Pleno extraordinario, que, 
transcrita dí: 

“O pasado día 7 de agosto do ano que andamos, polo Boletín Oficial do Estado se anunciaba 
públicamente e se abría un periodo de alegación, con respecto ás citadas Variantes -circunvalación de 
Redondela". 

As posibels Variantes que se habían estudiado técnicamente, quedaron reducidas no citado Boletín, ás 
que se denominan A-l e A-2, partindo de distintos puntos inicialmente, pero xa confluindo moi pronto, ambas 
nunha soa. 

Este Grupo Municipal do Partido Popular, considera que as citadas alternativas, producen un grande 
impacto ambiental, causan graves perxuicios ás Parroquias de Cesantes e Cedeira, así como ó núcleo Urbano 
de Redondela, por canto que: 

A) GRAVES PERXUIZOS E IMPACTO MEDIOAMBIENTAL: 
Rompen prácticamente a Parroquia de CESANTES que xa se atopa gravemente afectada pola 

Limitación do Dominio Marítimo, a Vía do Ferrocarril e a Estrada Nacional 550, o que agora ésta variante, 
vería a supor unha rotura máis no seu territorio e poboación.~ O mesmo sucede, con respecto á parroquia de CEDEIRA tras cruzar a estrada Nacional a Vigo. 

Producen un Grave impacto ambiental sobre o territorio do Núcleo Urbano de REDONDELA por 
canto, discurre a través de pontes (novos excalestris na Vila, unidos ós xa existentes da desviación actual, as 
pontes das liñas de ferrocarril, etc.) nos seus pasos cercanos ó Centro de Saúde e los Institutos de Ensino da 
localidade, e o que todavía é máis grave, no seu paso sobre a marisma de Redondela (nas proximidades de onde 
se ubica actualmente a depuradora), causando con elo un grave impacto visual sobre a illa de San Simón. 
(Recordemos que todo este paraxe, está amparado pola chamada rede natura). 

Rompe igualmente, o desenrolo Urbano da Vila de Redondela. 

B) OPOSICIÓN E RECHAZO DOS VECIÑOS DO CONCELLO. 
Porque tales variantes, produciron un rechazo rotundo por parte da poboación de todo o concello de 

Redondela, sen distinción de parroquias e afectados, manifestándose nas numerosas alegacións presentadas ó 
proxecto, e na manifestación popular que se celebrou o pasado día 13 de setembro nas inmediacións da Casa do 
Concello. 

C) AS VARIANTES NON COMPENSAN O PERXUIZO QUE POIDAN CAUSAR. 
Que, tales variantes na situación actual, y como tal estrada de circunvalación de Redondela, _son 

innecesarias e os perxuizos gue conlevan non comgnsan as finalidades gue prestan. 
E, dicimos o anterior, polas seguintes razóns: 
Un vial das características que se indican -dous carrís coas anchuras e condicións que se establecen- 

de nada valen, si con anterioridade ó punto de arranque, e con posterioridade ó punto de saída, seguimos coa 
(permitiría determinados desenrolos de velocidades na 

circunvalación, que logo levarían ó casi estancarnento na estrada nacional - Non solucionan problemas de 
tráfico en poboacións anteriores, como Vilaboa, Soutomaior (Arcade), etc.
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Que, estas-do prevista con anterioridade, a autovía ue unirá Pontevedra con Vi o lo interior - e 
como comple-aer tria á Autopista do Atlántica, pasando polos concellos de Pazos de Borbén e de Redondela, 
o ideal se a buscar unha saída ue conectara ésta estrada co concello de Redondela (causando mínimos 
perxuicios en comparación coas alternativas que se propoñen). Tal como igualmente xa ¡nvocou algún partido 
desta Corporación. 

Por todo o anterior, este Grupo Municipal ó que represento como Voceira, solicita que en dito Pleno 
Extraordinario se adopte pola Corporación Municipal, o seguinte ACORDO: 

Manifesta a oposición e disconformidade do Pleno Municipal coas variantes expostas polo Ministerio 
de Fomento como circunvalación á vila de Redondela expostas no Boletín Oficial do Estado en data 7 de 
agosto de 2006, e que polo Goberno Municipal se dirixa ó citado Ministerio dando traslado de dito acordo 
plenario, ós efectos de que se proceda ó arquivo do expediente das citadas variantes e se busque a alternativa 
nunha saída da autovía que saíndo dende Pontevedra polo interior e que discurrirá por Pazos de Borbén e 
Redondela, causaría un mínimo perxuizo e impacto medioambiental en comparativa coas alternativas que se 
propoñen." 

INTERVENCIÓNS.- 

A concelleira señora Canal Gómez dí que o PP presentou en data 18 de setembro pasado unha 
solicitude de ,pleno extraordinario namentras que a Plataforma presentou o seu escrito que deu lugar ao pleno 
anterior o día 27 de setembro. Dí que quere aclarar isto porque no pleno do venres o Alcalde dixo que o acordo 
coa ,plataforma para cpnvocar o pleno fora anterior a súa solicitude. Entenden que o acordo adoptado o dia 29 
seaelevará ao ministerio de Fomento que será o que finalmente decida pero dí que o Alcalde manipulou a 
convocatoria porque eles pedían que se adoptara un detenninado acordo e iso non se reflexou na convocatoria, 
na que se puxo o Posícionamento dos diversos grupos políticos. Pide que se rectifique porque isto foi unha 
manipulación máis. 

O Alcalde dí que actuou escrupulosamene de acordo coa legalidade e que non ten a culpa se a voceira 
do PP, se confundiu e puxo no titulo da sua moción exactamente o que consta na convocatoria, polo que 
ninguén manipulou nada. 

A señora Canal Gómez dí que houbo máis irregularidades, como que a pesares de que presentaron a 
sua solicitude de pleno extraordinario o luns, día 18, o mércores a Secretaria non tiña coñecemento do mesmo, 
porque ao parecer estaba en poder do Sr. Alcalde e pensa que se non chega a falar ela coa Secretaria ao mesmo 
estaba ainda perdido pola Alcaldía. Explica que hoxe non quere por de relieve tanto o fondo da cuestión como 
o desprezo do goberno municipal para co segundo grupo máis votado da corporación. Tamén se queixa da 
actitude do Sr. Alcalde no último pleno. 

O Sr. Alcalde lémbralle que esa cuestión non entra dentro da orde do día. 
A concelleira señora Canal Gómez segue a dicir que o Sr. Alcalde fixó antes o pleno coa plataforma a 

pesares de que o partido popular o pedira con anterioridade, tamén di que xa no ano 2004 houbo un infonne do 
técnico municipal en relación ás variantes prantexadas por Fomento, añnnando que tódalas alternativas son 
posibels, e nembargantes non fan mención do mesmo e sí dun informe non vinculante da Deputación 
Provincial. Afirma que eles sí están claramente en contra das variantes e que xa hai catro meses se lles fixo 
unha proposta en relación ao tema para trasladar ao equipo redactor do PXOM, e o PP xa dixo que non estaba 
de acordo polo impacto ambiental que producirían. 

O Sr. Alcalde dí que él pediu unha entrevista con Fomento a petición da plataforma e que a señora 
Canal Gómez sempre chega tarde porque "está en Babía e non sabe ler". Escomenza a ler o informe do 
arquitecto do Concello do 2004, que, unha vez increpado por ela para lelo enteiro, segue a ler a mesma señora 
Canal. O Alcalde dille que "é unha desgracia, porque non sabe o que se trae entre as máns. Ao final se lle 
cacha en tódolos renuncias”. O Sr. Alcalde explica que o que o infonne do arquitecto dí é que o que pide o 
Ministerio de Medio Ambiente non concreta absolutamente nada e quen ten núltimo término a capacidade de



decidir é de Fomento polo que nada do que se faga polo resto é vinculante, agás unha sentenm xudicial. Di 
tamén que o único organismo que ata o de agora se definiu foi a Deputación Provincial, mediante un acordo da 
Xunta de Goberno e o Concello o pmado venres, mediante o acordo adoptado polo pleno 

O concelleiro señor Pérez Pardo expón que a postura do pleno xa foi fixada e eles estím de acordo coa 
mesma, polo que piden que se retire o punto da orde do día dado que non lle parece doado aprobar outro acordo 
diferente. Explica que no ano 2004 o Ministerio de Fomento dirixiuse a diversos colectivos e institucións para 
que informaran pero a trama concreta estaba sen definir. Pide que non se terxiversen as cousas e se faga 
demagoxia. 

O señor Pérez Pardo dí que non ten moito máis que dicir, que debe arquivarse este expedr 'rte porque 
Redondela non pode hipotecarse c que se busque unha alternativa válida diferente das catro presentan'. s. 

A concelleira señora Pérez Orxe dí que o BNG xa se posicionou e está de acordo en que : ‘. ‘tire o 
punto e que se clarifique se vai a ser retirado ou non. Lle parece que o tema está dabondo debatido e w. 1 lle 

parece correcto que se adopten dous acordos plenarios sobre a mesma cuestión. 

O concelleiro señor González Iglesias quere aclarar que non é certo que somentes haxa un informe n\ 
vinculante da Deputación senón que houbo un acordo da Xunta de Goberno prestando conformidade a ur. 
informes dos técnicos de Medio Ambiente, que se decantan claramente pola alternativa IB, e a señora Cana 
Gómez é a presidenta da Comisión de Medio Ambiente na Institución Provincial. Dí que estaba convencido de 
que o PP ía pedir a retirada do asunto. 

A concelleira señora Canal Gómez dí que nunca negou que houbera un informe técnico 
Deputación, pero se debe ter en conta que non se poden modificar os informes dos técnicos e que se trata dun u 

cuestión que non atañe directamente á mesma Deputación. Insiste en que sí habia un informe no Concellc ‹ › 

2004, informe que ela tivo que conseguir porque ninguén llo facilitou. 

O Sr. Alcalde dí que dende que él está no Concello, ningún concelleiro lle pode botar en cara que llas 
negara ningunha infonnación e por iso lle pregunta a quén lle pediu o infonne. Expón que considera que o 
asunto débese retirar porque adoptar outro acordo seria síntoma de falta de rigor e seriedade e que o informe do 
arquitecto hai que saber interpretalo porque realmente non amosa nada namentras que o acordo adoptado pola 
Xunta de Goberno da Deputación sí é un tema incuestionabel. Tamén dí que o Vecindario non é parvo e sabe de 
sobra de qué van as cousas ainda que ao mellor tiveron que darlles máis información. Remata dicindo que o 
tema está xa moi debatido e procede retiralo. 

A concelleira señora Canal Gómez dí que non foi ela quen convocou esta sesión para as nove da mañá 
dun luns e pensa que cando hai un tema destas características o goberno debe polo en coñecemento da 
oposición. 

0 concelleiro señor González Iglesias dí que ordenou que o expediente se puxera na páxina web do 
concello e se tratou en diversos consellos parroquiais aos que asistiron representantes do PP. 

Tendo en conta que a concelleira señora Canal Gómez manifesta a sua confomiidade coa retirada do asunto, 
sen que se proceda á votación sobre este punto da orde do día, polo Sr. Alcalde, se da por rematada a sesión, 
sendo ás nove corenta e cinco horas da data fixada no encabezamento, en proba de todo o que, se extende a 

presente acta, que se inscribiu no Libro dende o folio núm. 12 do Papel Timbrado da Comunidade Autónoma 
de Galicia, Serie A n° ¡483495 ata a volta do folio núm. l3, Serie A n° 1483496, de todo o que, como 
Secretaria, DOU FE.-

oí XAIME REI BARREIRO 
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